
 

 

Skolebestyrelsesmøde 
 
Lindbjergskolen 

Mødedato: 26.11.2020 kl. 18.00 – 20.00 
 

Næste møde: 15.12.2020 kl. 18.00 - 20.00 
 

Deltagere: 
Forældrevalgte medlemmer: Bjarke Stagstrup (formand), Hans Stampe Frederiksen 
(næstformand), Uffe Hvid, Lea Kjær Geiger, Alex Dinesen, Rikke Binderup Damm, 
Mikael Harbo Bjørnskov, Stine Niebuhr Henriksen, Søren Haubjerg Sørensen, Louise 
Eide Hartung, René Dupont, Louise Hartung 
 
Medarbejdervalgte medlemmer: Anne Niese, Søren Lausdahl 
 
Elevråd:  
 
Ledelsen: Erik Søgaard, Karoline Reenberg, Tanja Thomns 

 
 

Afbud: Anton Christiansen 9.a og Noah Vestergaard Hansen 7.a, Sine Risom Berg 
Johansen, Kristina Hummelhoff Genz 

 
 

Dagsorden 
 

1. Elevråd 
2. Skolens udearealer 
3. Coronasituationen 
4. Orientering fra indskoling/støttefunktioner 
5. Skolens principper 
6. Orientering 
7. Evt. 

                                 

 Dagsorden  

Ad 1. 
18.00 – 
18.10 

Elevråd  Nyt fra elevrådet 
 
Elevrådet var ikke repræsenteret. 



Ad 2. 
18.10 – 
18.40 

Skolens udearealer 
 

Vi har modtaget et brev fra forvaltningen, 
hvor de afviser ansøgningen om skiltning på 
vores område. Der har været afholdt et møde 
på forvaltningen om sagen, og der vil være 
en tilbagemelding fra mødet. 
Bestyrelsens holdning til sagen drøftes. 
 
ES har søgt om at få forbudsskilte op på 
skoles matrikel omhandlende at alkohol ikke 
må nydes på skolens grund. Børn og Unge 
har givet afslag på ansøgningen, og ES er 
efterfølgende inviteret til møde med bl.a. 
UngHerning, skolechefen m.fl. omkring 
brugen af skolens udearealer. 
Nogle af problematikkerne på udearealerne 
kan sandsynligvis centreres omkring nogle få 
unge, hvor CBF og SSP i samarbejde med 
skolen vil lave en indsats. 
 
ES har luftet ideen om stadionlys på de mest 
brugte områder. Hammerum El har mulighed 
for at lave en prøveopsætning af lamper på 
skole, hvis vi får grønt lys for det. 
 
Der er også nedsat et projekt, hvor unge 
bliver inddraget, omkring ”den grønne 
trekant”. 
 
Afslaget blev blandet givet fordi, brugere af 
hallen skal have mulighed for at nyde en øl 
efter eks. en endt fodboldkamp. 
 
Skal der være aldersbegrænsning på 
skiltene? 
Skal der være et totalforbud på legeplads-
områderne, så hallens områder er undtaget? 
 
Bestyrelsen laver et svar på afgørelsen der 
både anerkender de initiativer, der bliver 
taget, men med en mere præcis formulering 
omkring, hvilket området forbuddet skal  
omhandle. 



Ad 3. 
18.40 – 
18.50 

Coronasituationen Orientering om situationen pt.  
 
Indtil denne uge har Lindbjergskolen kun haft 
et enkelt corona-tilfælde. I mandags blev et 
søskendepar i henholdsvis 4. og 9. årgang 
konstateret positive. Konsekvensen blev at 
9.c og en håndfuld elever i 9.d er hjemsendt 
til test frem til torsdag. I fjerde årgang har vi 
ikke haft grund til at hjemsende elever. 
 
Vi har indtil nu haft den forståelse at elever 
og lærere ikke skal bruge mundbind i 
fællesområderne med hal og bibliotek, når de 
er der i skoleregi. Herning Kommune har 
lavet nye retningslinjer i forhold til brugen af 
mundbind i haller. I selvejende haller skal der 
bruges mundbind, når elever er over 12 år, 
men når skole og hal er bygge sammen, har 
vi muligheden for – efter aftale med hallen – 
at undgå brugen af mundbind for vores 
elever, når de bruger hallen til 
skoleaktiviteter. Bestyrelsen bakker op om, at 
skolen og hallen laver en sådan aftale.  
 
Der er ikke udsigt til at skolen kommer tilbage 
i faglokaler inden påskeferien, hvor vi laver 
en ny vurdering. 
 
Selv om der er ugentlige coronatilfælde på 
skolerne i Herning Kommune, har der endnu 
ikke været smittekæder/spredning på 
skolerne. 
 



 Let anretning  

Ad 4. 
19.15 – 
19.30 

Orientering fra indskolingen 
 

Tanja vil orientere om indskolingen og 
skolens støttefunktioner. 
 
Indskolingen knokler på med skole/hjem-
samtaler for tiden. Der er godt stemning og 
positive bevægelser i deres 
samarbejdskultur. 
 
Indskolingen har haft besøg af kommunal 
AKT for at facilitere nogle fælles 
pædagogiske drøftelser om eks. 
klasserumsledelse. 
 
0.klasses leder Karina har fået nyt arbejde fra 
1. december, og i mandags fik vi ansat en ny 
lærer til 0. klasserne, som starter til januar.  
 
I forhold til det specialpædagogiske område 
er vi ved at revurdere AKT-indsatsen på 
Lindbjergskolen. 
 
Vi har ansat en fuldtids ordblindevejleder, 
Zita Mortensen, til at stå for 
ordblindeindsatsen, som er et kommunalt set-
up, der er faciliteret af puljemidlerne. 
 
TT deltager i end del møder i 
daginstitutionerne i forhold til skolestarterne, 
og det er et godt og konstruktivt samarbejde.  
 
Førskolebørn og deres forældre kan ikke 
komme på besøg grundet corona-
restriktioner, men i stedet udarbejdes en 
video om indskolingen.  



Ad 5. 
19.30 – 
19.45 

Skolens principper Fast punkt. Principperne kan tilgås her: 
https://lindbjergskolen.aula.dk/sites/lindbjergs
kolen.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Alle%
20principper%20sammenskrevet.pdf  
 
Bilag vedr. undervisningens organisering 
vedlægges. Desuden startes drøftelsen om 
lejrskoler. 
 
Bestyrelsen har ikke kommentarer til de 
reviderede principper omkring 
undervisningens organisering.  
 
Drøftelse vedr. lejrskoler: 
Lejrskoler er blevet omkostningstungt i 
aflønning til personale ift. den nye lokalaftale, 
hvor lærerne som udgangspunkt ikke skal 
undervise mere end 810 timer. 
 
Generelt er holdningen at lejrskoler er af stor 
værdi, men længden kan måske overvejes. 
Prioriteringen af lejrskoler drøftes videre på et 
senere møde.   
 
Et nyt princip vurderes næste gang. Vi starter 
fra en ende af – (Princip for klassedannelse 
v. skolestart.) 

Ad 6. 
19.45 – 
19.55 

Orientering Orientering fra skole og bestyrelse 
 
Orientering om tiltrædelser og fratrædelser 
på personaleområdet. 
 
APV: Skolen har lavet APV i november. 
APV’en er generelt meget fin og ligner 
tidligere fra begge skoler. 
 
Ledelsen har indledt et samarbejde med en 
skole i Viborg, som er ved at bygge ny skole 
efter samme principper som Lindbjergskolen. 
Samarbejdet skal bl.a. omhandle brugen af 
faglokaler. I første omgang foregår 
samarbejdet på lederniveau, men vi vil gerne 
brede det ud til medarbejderne, så de kan 
inspirere hinanden.  
 

Ad 7. 
19.55 – 
20.00 

Evt. Sine Johansen ønsker at træde ud af 
bestyrelsen. 

 



 
 
Hans Stampe Frederiksen/Bjarke Stagstrup 
Erik Søgaard 
  


